

Double Bonus Offer

We are very pleased with the ongoing success during our 24 Years of operation in Perth and the admirable number of Scholarships and GATE Winners in 2025, we courteously invite you to join our celebrations by rewarding YOU (Our Loyal and happy parents & students) with our Special "Double Bonus Offer".

To be eligible for this offer, please introduce a friend to one of our North Shore Courses (Fastrain, Fastcoach or ATAR Success Program). Once enrolled, your friend will pass you the endorsed \$40 voucher below. This voucher is redeemable at any of our campuses in Perth. As a new student, your friend will also receive a \$40 Discount on tuition fees when he/she enrols on or before 27th Apr 2025 (Week 1 Term 2 2025) at North Shore in Perth.

(This Double Bonus Offer is only available from 15th Mar - 27th Apr 2025)

雙重優惠

為慶祝西澳"北岸"成功考獲獎學金及精英班的學生人數屢創新高;並為嘉許西澳家長們對子女學業前途的關注,現再推出雙重優惠,新生報名入讀 2025 年度第 2 學期可獲 \$40 優待* "北岸"在校學生如成功介紹朋友(新生)入讀 2025年第 2學期亦會獲贈 \$40 優惠券,次數不限,此優惠券可在報讀新學期時作現金使用,有效期限為 2 年*。

NEW STUDENT: Please fill in the details below for your friend's reward!			\$40 Vouche
	CURR	ENT Student details	
Family Name:	First Name: _		_ Phone:
Campus: AW/CN/L	D / MD / ML / PS / RM / SN	North Shore Level:	Course:
	NE	W Student details	
Family Name:	First Name: _		_ Phone:
Campus: AW/CN/L	D / MD / ML / PS / RM / SN	North Shore Level:	Course:
Campus Director's	Signature:		Date:
	nus and the discount offer:	s not enrolled in any course(s) a	at any of our campuses for the
past 12 months.	term (10 weeks) is a must to	o claim the discount(s).	ector to claim the reward.

P1 | @North Shore Coaching College | Term 1 2025 Newsletter | north-shore.com.au | P: (08) 9328 8228